
 

 

SCHRIFTELIJKE VRAGEN IN GEVOLGE ARTIKEL 32 RvO   
 

Aan : Het college van B&W  

Onderwerp :   Vervolgvragen op vervolgvragen: Burgerparticipatie inzake wegvallen 
parkeerplaatsen Wantveld 

Datum :  24 mei 2025 

Kenmerk : SV250514|LK/EV|3 

Aanleiding 

In september 2024 is men gestart met de herinrichting van het Wantveld.  
Op 11 december 2024 en vervolgens op 11 februari 2025 heeft HELDER (voorheen Lijst6) 
vragen gesteld over het permanent vervallen van 35 parkeerplaatsen op het Wantveld en 
het uitblijven van participatie met de omwonenden/wijkvereniging Duinpark in verband 
met de consequenties qua parkeren voor de omliggende wijken.  
Wijkvereniging Duinpark vertegenwoordigt de bewoners van de wijken Duinpark, 
Auteurswijk, Prinsessenbuurt en Willem Alexanderpark.  
De beantwoording van het college van zowel de schriftelijke vragen de dato 18 december 
2024, de dato 13 maart 2025 als de informatie uit de raadinformatiebrief van 25 maart 
2025, inzake de toegezegde geactualiseerde parkeerbalans 2025, laat helaas nog stee ds te 
wensen over. Dit geeft HELDER opnieuw aanleiding tot het herhalen van enkele vragen als 
ook het stellen van vervolgvragen teneinde te komen tot meer (in)zicht in de kwestie.   

 
Vragen 
 

In de beantwoording van vraag 4 uit de schriftelijke vragen van 11 februari 2025 verwijst het college 
naar Kadernota Parkeren 2020 en de daarin opgenomen maximale loopafstand die gehanteerd 
wordt voor bezoekers in Zone B.  
De loopafstand tussen het Wantveld en dichtstbijzijnde strandafslag is 300 meter en de loopafstand 
tussen het strand en Duinpark is +/- 800 meter. Daarmee wordt geconcludeerd dat deze afstand het 
maximum overschrijdt en het Duinpark geen zoeklocatie is voor het strandverkeer. Toegang tot het 
Duinpark kan alleen via de Northgodreef en de Hoogwakersbosstraat.  Deze forse omrijdbeweging, 
samen met de hoge loopafstand, maken dat het Duinpark en het Wantveld geen directe invloed op 
elkaar hebben op het vlak van parkeren. 
 

1. Is het college ermee eens dat de normen over loopafstanden in de Kadernota 
Parkeren 2020 niet overeenkomen met de praktijk in een badplaats met 
evenementen, zomerse dagen en zomerseizoen;  

 
2. het Duinpark ook toegankelijk is vanuit de Oranje Nassaustraat/Pieter Bedijnstraat en het 

argument van een forse omrijdbeweging daarmee komt te vervallen;   
 
 

3. dat het meer dan waarschijnlijk is dat een bezoeker zijn/haar zoektocht naar een 
parkeerplaats in de omgeving van het Wantveld gaat zoeken, ongeacht de "maximale" 
loopafstand? 



 

 

 
Het college acht dat er voldoende informatief werd gecommuniceerd met de omwonenden en er zou 
voldoende ruimte zijn gelaten voor de belanghebbenden om te participeren op het permanent 
wegvallen van de 35 parkeerplaatsen op het Wantveld. Deze opmerking heeft betrekking op 
bewoners van de straten Wantveld, Golfbaan, Bosweg, Boschflat, de Golfflat, de Muze, Quarles van 
Uffordstraat, KNRM en Groot Hoogwaeck. Tijdens een inloopavond werd er genoemd dat er 35 
parkeerplaatsen permanent zouden komen te vervallen. Buiten de inloopavond van 22 januari 2024 
werd er niet op andere manieren en met andere inwoners uit aanliggende straten gecommuniceerd 
dat deze parkeerplaatsen zouden komen te vervallen. Uit de opsomming van het college blijkt dat er 
geen enkele van de aanliggende wijken werd uitgenodigd voor deze inloopavond. 
 

4. Erkend het college dat zij wijkvereniging Duinpark cq inwoners van de aanliggende wijken 
niet heeft uitgenodigd voor de informatieve inloopavond ten behoeve van de geplande 
werkzaamheden op en rond het Wantveld? 

 
Het college heeft noch contact gezocht met wijkvereniging Duinpark noch met de inwoners uit de 
aanliggende wijken en is van mening dat de reconstructie Wantveld geen gevolgen heeft voor de 
parkeerdruk in wijk Duinpark (zie ook inleiding vraag 1). HELDER heeft contact gezocht met de 
genoemde wijkvereniging. Zij geeft aan open te staan voor afstemming met gemeente Noordwijk 
rondom dit onderwerp.  
 

5. Is het college bereid om alsnog in contact te treden met deze wijkvereniging en in gesprek te 
gaan over de mogelijkheden rondom het reguleren van de parkeerdruk in deze wijk? 

 
6. Kan het college aangeven welke rol zij ziet voor de wijkregisseur bij dit soort onderwerpen? 

 
 
 
HELDER Noordwijk  
Louis Koppel 
 

Toelichting  
Ieder raadslid kan vragen stellen aan het college of de burgemeester. Schriftelijke vragen worden kort en 
duidelijk geformuleerd en bevatten indien relevant een bronvermelding. De vragen worden via de griffier bij 
de voorzitter van de raad ingediend. De griffier draagt er zorg voor dat de vragen zo spoedig mogelijk ter 
kennis worden gebracht van de overige leden van de raad, het college of de burgemeester. Schriftelijke 
beantwoording vindt zo spoedig mogelijk plaats, in ieder geval binnen 28 dagen nadat ze zijn ingediend. Als 
de beantwoording niet binnen de termijn heeft plaatsgevonden, dan wordt hiervan schriftelijk en 
gemotiveerd mededeling gedaan door het college of de burgemeester. De mededeling bevat ook de termijn 
van beantwoording. Schriftelijke antwoorden van het college of de burgemeester worden door tussenkomst 
van de griffier aan de raadsleden toegezonden.  
Zie voor meer informatie het Reglement van Orde of neem contact op met de griffie 
 
 


